
Veiligheid 

 Tijdens een presentatie van de politie pasgeleden, werd ons bevestigd dat het aantal 
wijkagenten voor onze gemeente wordt uitgebreid en dat het steunpunt voor de politie in 
Staphorst blijft.  We zijn daar content mee en danken de portefeullehouder voor zijn inzet in 
deze.  Tijdens deze informerende bijeenkomst werd ons voorgehouden dat het aantal 
woning inbraken wel mee viel in vergelijking tot andere gemeenten. Staphorst ‘scoort’ 
gemiddeld qua inbraakpercentage. Toch vinden wij dat er teveel inbraken gepleegd worden. 
Het moet prioriteit krijgen om dit omlaag te krijgen. We willen hiervoor cameratoezicht op 
invalswegen. Het college heeft opgenomen dat ze dit samen met de ICC gaan onderzoeken. 
Dat is prima, maar daarvoor moet ook een veiligheidsanalyse worden gehouden en 
opgenomen worden in het integraal veiligheidsplan, een verplichte voorwaarde om 
cameratoezicht te mogen inzetten. Daarbij moet worden gekeken naar het gevoel van 
veiligheid onder onze burgers. 
 
Reactie college: 
 
De gemeente gaat aan de slag met glasvezels en veiligheidscamera's, dit betreft particuliere 
eigendommen op bedrijventerreinen en niet de openbare ruimte. De gebiedsscan en de 
veiligheidsanalyse uit 2011 zijn nog goed bruikbaar.  

 
2e termijn CDA: 
 
Cameratoezicht op invalswegen. De burgemeester heeft vrij stellig aangegeven dat dit niet 
mag. Maar we hebben ook begrepen dat de regels hiervoor wellicht versoepeld worden en 
dat er omstandigheden zijn dat het wel toegestaan is en op andere plaatsen ook wordt 
toegepast, bijvoorbeeld in Laren. Wij vertrouwen erop dat de portefeuille houder notie heeft 
van de afspraken hierover in het coalitieakkoord en er alles aan zal doen dit uit te voeren.  
 
 

 

 

 

 
 


